
Reunió General
Trencant la norma tradicional, va celebrar-se
el diumenge dia 1 de febrer, el matí, la Reu-
(nió General Ordinària de Socis, on la Junta

Directiva, donà compte del desenvolupament
de la Societat de les activitats i de l'estat eco
nòmic de l'exercici del 1986.

Inicià la reunió la presidenta Hermínia Ju

bany, qui pregà un minut de silenci en me

mòria dels socis que havien mort que es feu
extensiu al poeta J.V. Foix, que recentment
havia mort. Mercè Gil, va llegir l'Estat de

Comptes'86 que s'aprovà per unanimitat. Jo
sep Ventura, va detallar les activitats musi
cals i socials del Cor Infantil. Miquel López,
del Cor d'Homes remarcà la participació al
Concurs de Caramelles de Sant Julià de Vila

torta, la Trobada de l'Ascensió i l'Excursió
de Pasqua. Pere Pratginestós, comentà la

participació de la Coral Mixta a la Primera
Vila claveriana, celebrada a Ripoll, la Troba
da. de Corals a Sant Celoni, de la Federació
de Corals de Catalunya, i la I Mostra de Cant
Coral. Pasqual Moreno, de la Secció de Foto
grafia i Cinema, informà que el Curset de

Fotografia havia resultat un èxit, del II Me
morial Josep Dalmau i del reportatge del
Carnaval de la ciutat. Josep Vila, en nom del
Grup d'Havaneres explica la vetllada celebra
da al pati del Casino de Granollers - Club de
Ritme en la que fou presentat el seu segon'
disc.

La presidenta comentà la Visita dels Reis
d'Orient, el Carnaval, el Vermut de la Festa

. Malar, ta 'Castanyadai�ia"lfesta d'Aniversarl
del Nou Local i les diferents excursions i
també informà que s'havia fet l'últim paga
ment del Crèdit a la Caixa d'Estalvis de Saba-

deli, seguidament es va procedir al Sorteig de
Títols d'Aportacions Reintegrables i mani
festà I 'agra ïment als socis que deixaven +a

quantitat a la Societat.

Tot seguit es portà a terme l'elecció dels cà
rrecs de Junta, Josep Tura manifesta si els
que cessen podrien continuar perquè creu

que l'actual directiva ha fet una bona gestió
la general aplaudeix la proposta, es repar
teixen unes paperetes es fa la votació i són

elegits: Fèlix l.lopart i Uyà, per Vice-presi
dent; Bonaventra Buixó i Mari, Teresa Sal
vador i Armengol i Leonor Segundo i Vall
verdú, per Vocals.

Les activitats per l'any 1987 més a menys
seran les que tradicionalment se celebren, es
remarca que es fan els tràmits per sol-licitar
unes subvencions econòmiques a la Gene
ralitat i a l'Ajuntament, per realitzar un Pro
jecte d'Obres de millores a l'estatge social.
Finalitza la Reunió, amb la pregunta de Mar
tí Canut que desitja saber qui es el Delegat
de la nova Coral Juvenil, si li aclareix que és
ARna Vilalta i que preparen un final de Curs
amb la ceh3hració -

d'un Conce-rt conjunta
ment amb la Coral Lluisos de Gràcia. Josep
Garrell, pregunta si seria interessant formar
un grup de Petanca que representés la Socie
tat, Jaume Oller opina que si seria intere
ssant ja que és un esplai per a gent gran i
l'entitat n'està ben nodrida i finalitzen els
precs i preguntes, amb el prec de Pere Ferrer
qui demana al Grup de Fotografia exposi les
seves obres en els panels de la sala 'd'assaig
que és acceptat pel representant de la Secció.
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